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بسم الله الرحمن الرحيم
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   الاسم : ناجح جابر جخيور الميالي   		
 العنوان : المثنى ـ السماوة 
 مكان العمل/جامعة المثنى/كلية التربية الإنسانية
 قسم علوم القرآن 
 
    المواد التي درسها: الفقه والتلاوة والتجويد.  والعقيدة الاسلامية ، والبلاغة.
 حاليا تدريسي في قسم علوم القرآن، كلية التربية، جامعة المثنى. القى المحاضرات في الكلية التربوية المفتوحة وكلية الامام الصادق  وكلية أصول الدين. أستاذ مساعد في الدراسات العليا في قسم اللغة العربية حاليا. شهادات مدرب في التنمية البشرية ، وطرق التدريس الحديثة ، محاضرات في الجامعات الأهلية. الاشراف على رسالتي ماجستير نوقشت إحداهما ،استاذ الدراسات العليا في قسم اللغة العربية في كلية التربية جامعة المثنى.
 شهادة البكالوريوس : كلية التربية جامعة المثنى. 
الماجستير والدكتوراه: جامعة البصرة كلية الآداب. 
رسالة الماجستير: الكتب السماوية في القرآن الكريم.
أطروحة الدكتوراه: صورة النبي الأكرم (صلى الله عليه وآله وسلم) في نهج البلاغة.
اللقب العلمي : أستاذ مساعد. 
لديه كتاب مطبوع وبحوث منشورة ومقالات وبرنامج ثقافي من إعداده وتقديمه ، كتاب مخطوط وبحوث .
                رقم الهاتف النقال : (009647834413374)
                   البريد الألكتروني : najihm46@mu.edu.iq

Name: Najeh Jaber Jakhour Al-Mayali
  Address: Al-Muthanna - Samawah
  Workplace/Al-Muthanna University/College of Human Education
  Department of Qur’anic Sciences
 
     Subjects he studied: jurisprudence, recitation and intonation. Islamic doctrine, and rhetoric.
  Currently teaching in the Department of Qur’anic Sciences, College of Education, Al-Muthanna University. He gave lectures at the Open Educational College, Imam al-Sadiq College, and the College of Fundamentals of Religion. Currently an Assistant Professor in Postgraduate Studies in the Arabic Language Department. Trainer certificates in human development, modern teaching methods, lectures at private universities. Supervising two master’s theses, one of which was discussed, as a professor of graduate studies in the Arabic Language Department at the College of Education, Al-Muthanna University.
  Bachelor’s degree: College of Education, Al-Muthanna University.
Master's and Doctorate: Basra University, College of Arts.
Master's thesis: The heavenly books in the Holy Quran.
Doctoral thesis: The image of the Noble Prophet (may God bless him and his family and grant them peace) in Nahj al-Balagha.
Scientific title: Assistant Professor.
He has a printed book, published research, articles, a cultural program prepared and presented by him, a manuscript book and research.
                 Mobile phone number: (009647834413374)
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